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Prisutni: Sandra Ćakić Kuhar, Aleksandar Stojanović, Romanita Rojnić, Irena Hrstić, Boris Kopić, Fabrizio 
Vižintin, Nikola Žgrablić, Ivanka Živković, Marinko Rade, Daniela Fabris Vitković, Roberta Medica, Tatjana 
Čemerikić 
 
Iz Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb: Gordana Antić i Roberta Katačić  
 
Dnevni red: 
 
1)   Izvješće OPA Plana za zdravlje i socijalno blagostanje za 2023. godinu   
2)   Izmjene Mreže javne zdravstvene službe  
3)   Program mjera za zadržavanje i privlačenje ljudskih resursa u javnim zdravstvenim  ustanovama i  
       domovima za starije osobe Istarske županije  
4)   Organizacija rada u turističkoj sezoni 2024  
5)   Razno  
 
Ad 1) Roberta Katačić je predstavila prijedlog Izvješća Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 
socijalno blagostanje za 2023. godinu koji je poslan na usvajanje na Skupštinu IŽ i koji su članovi Savjeta 
dobili na uvid prije dolaska na sastanak (sažetak je u prezentaciji u privitku). 
 
Ad 2) Roberta Katačić je prezentirala izmjene u Mreži javne zdravstvene službe. Ministarstvo zdravstva je 
usvojilo sve prijedloge IŽ vezane za OB Pula, NZZJZIŽ i za IDZ te većinu prijedloga za NZHMIŽ i SB Rovinj. U 
više navrata je Savjet za zdravlje tražio povećanje mjesta u Mreži za fizikalnu terapiju u kući bolesnika sa 15 
na 22, sada je odobreno 30 mjesta u Mreži. Odobreno je 14 postelja za hospicij u Puli. Tijekom diskusije 
Marinko Rade je naglasio važnost dobivanja 66 postelja u Mreži za SB Rovinj. Aleksandar Stojanović je 
podijelio informaciju da NZZJZIŽ više nema limit za mikrobiološke pretrage, što je dugo vremena uzrokovalo  
trošenje vlastitih sredstava i gubitke u poslovanju. 
 
Ad 3) Gordana Antić je predstavila aktivnosti Istarske županije vezane za Program mjera za zadržavanje i 
privlačenje ljudskih resursa u javnim zdravstvenim  ustanovama i domovima za starije osobe Istarske 
županije, koji je polučio određene kadrove, ali premali broj s obzirom na sve težu situaciju sa nedostatkom 
ljudskih resursa. Nakon rasprave o rezultatima županijskih mjera, zaključeno je da je potrebno preko 
Zajednice županija i/ili preko saborskih zastupnika pokrenuti inicijativu očuvanja javnog sustava (limitirati 
mogućnost velikim vanjskim kompanijama da otvaraju privatne klinike; ubrzati i olakšati nostrifikaciju 
diploma zdravstvenim djelatnicima uz bolje definiranje razina skrbi koju može pružiti osoba s 
nostrificiranom diplomom).  
 
Ad 4) Gordana Antić i Nikola Žgrablić su predstavili Savjetu nove mjere vezane za turističke ambulante od 
strane Ministarstva (mogućnost ugovaranja DTP postupaka u turističkim ambulantama, projekt opremanja 
turističkih ambulanti). Međutim, rad u tim ambulantama je ekonomski neisplativ, jer je cijena rada daleko 
iznad cijene DTP-a.  
 
Ad 5) Irena Hrstić je izrazila nezadovoljstvo djelatnika OB Pula što su izuzeti od pojedinih mjera iz Programa 
mjera za zadržavanje i privlačenje ljudskih resursa. Gordana Antić je pojasnila kako su zaposlenici OB Pula,  
obuhvaćeni nekim mjerama i da se za OB Pula uplaćuje 500.000,00 eura proračunskog novca (jedina 
ustanova koja je obuhvaćena mjerama, a Županija joj nije osnivač). 
Roberta Katačić je najavila da će se na jesen birati novi županijski prioriteti u kojima će sudjelovati i članovi 
Savjeta.   
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Roberta Katačić je prenijela informaciju ravnateljima zdravstvenih ustanova da Upravni odjel ima izrazito 
malo izvršenje utroška decentraliziranih sredstava. Obzirom da ove godine početkom mjeseca Upravni odjel 
mora odobravati i pregledavati zahtjeve za plaće, neće moći istovremeno pregledavati i zahtjeve za 
decentraliziranim sredstvima, ukoliko ustanove budu čekale i sve dostavile u posljednja dva mjeseca (kako 
je bilo u prethodnim godinama). Mole se ravnatelji da krenu s zahtjevima čim prije, kako ne bi došli u rizik 
da ne stignemo povući decentralizirana sredstva. 
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